
Vývoj situace X-XII / 08

Koncert Dvořák: 

• Silke navrhla dát 1 volný lístek každému členovi, ostatní souhlasili. 
• Kostel zajistila Helena Šubrtová zdarma (!), zajistila i zapůjčení židlí z Hradní stráže. 

Ušetřili jsme tak nějaký desátek. Podium jsme si půjčili od profesionální firmy. Židle 
se musely tahat z 4. patra (cca 140 schodů), byly těžké, zvláštní poděkování za tahání 
apod. patří Heleně, Silke, Anně Svatuškové, Pavlovi Štecovi, Pavlovi Svatuškovi, 
Alešovi, Andreasovi. Příště se doporučuje zaplatit o pár Kč více a židle si půjčit za 
peníze. 

• Nevýhoda: přímo na místě se lístky prodávat nemohou, musí se předem. Kdo přijde na 
místo, dostane se tam zdarma...

• Kostel byl pěkný, koncert nakonec dopadl docela dobře, lidé spokojeni. Na tento 
kostel nezapomeneme. 

• Program: návrh dělal grafik, text Roman. Bohužel to nedal nikomu z výboru ke 
korekci, v textové části jsou chyby. Práce s grafikem je třeba lépe koordinovat. 

• Finanční výsledek koncertu: granty, vstupné: 89.000, honoráře: - 99.000, reklama, 
podium, kytky – 34.500, celkový výsledek pro Hlahol: - 44.500 + 29.000 z grantu na 
30.10. = cca 13.500 doplatek Hlahol (přesné vyúčtování viz příloha). 

Další koncerty a umělecká činnost: 

• Soustředění: ještě na konci září Roman řekl, že pro soustředění je vše připraveno. Mail 
od Romana z 24.9., 14.16 hod.: „...18. a 19.10. bylo naplánované soustredení v 
Tábore. Já za sebe se prikláním k variante zkouset v Praze, tak, aby mohly zkouset 
oba sbory (Hlahol a Art`n) dohromady. Dle mého názoru bude dostatecná moznost být 
na podzimních akcích pohromade, sdruzovat se, popíjet atd….. Ale je to jen múj 
momentální názor a soustredení se zatím oficiálne nerusí.“ Ještě na zájezdu do 
Marburgu (Art-n) Roman řekl v autobuse, že s Táboráky je vše připraveno a stačí 
zavolat. Až 13. 10. 14.48 hod. napsal „AHOJ vsichni, pripomínám sobotní zkousku od 
13-17h.“ Zkoušky byly nakonec několik víkendů za sebou. Takový postup může 
vyhovovat projektovému sboru jako je Art-n, pro většinu členů Hlaholu je však 
problém uvolnit se na několik víkendů – jeden víkend intenzivního soustředění by 
přinesl více. 

• 28. října se uskutečnilo nahrávání. Zahájení se zdrželo, nahrávání Rybovky proběhlo 
dobře, Roman z nás vymáčkl i Missu brevis od J. Pavlici – výsledek je na Hlahol 
celkem obstojný. K CD apod. viz zápis z prosince. 

• 30. října koncert Lukáš + anglický sbor. Plakáty na koncert byly hotové velmi pozdě, 
několik z nich se ani nemohlo rozvěsit. 

• 18. listopadu provedení skladby Bendla v ND – po velmi náročné době skladba 
Bendla, dlouhé diskuse okolo smlouvy s ND, měli jsme pak několik výpomocí, takže 
finanční výsledek bude asi negativní. Provedení nebylo slavné. Aleš to nechal natáčet 
na video. 

• Unie českých pěveckých sborů: třeba připravit zprávu o činnosti, hlášení OSA, na 
www.ucps.cz lze objednat newsletter o činnosti Unie, Hlahol byl za organizaci 
„Lukáše“ navržen na ocenění „Sbor roku 2008“, komise zasedá v dubnu 2009. 

• Příprava vánočního koncertu: bude asi velký zájem, proto každý člen dostane 1 volný 



lístek, 1 za 50,- Kč, další normálně za 150/80 Kč
• Není pořádek ve smlouvách hudebníků a výpomocí. Někdy nevíme, kdo kdy pracoval 

za honorář, někteří hudebníci pak vyžadují své honoráře. Třeba lépe připravit. Výbor 
se usnesl, že  rozhodnutí o angažování výpomocí a hudebníků náleží samozřejmě 
Romanovi, smlouvy mu připraví a spravuje Silke. Je to důležité i pro případ, kdy 
musíme mít včas podklady pro vyúčtování grantů apod. 

Kontrolní komise: 

• V listopadu se obrátila Kontrolní komise na výbor a žádala do nahlédnutí do účetních 
podkladů. Kontrolní komise se sešla se starostkou, zástupcem výboru a Michalem 
Steiningerem dne 20. listopadu a dále v prosinci. Zástupci Kontrolní komise obdrželi 
podklady, které si vyžádali. 

• Kontrolní komise 27. 11. prostřednictvím jejího člena A. Bieonského žádala výbor, 
aby „řešil situaci kolem pokladníka“. V této době výbor již situaci řešil, čekalo se jen 
na domluvu Karolíny a Andrease o termínu předání. K tomu viz též zápis z 9. 12. 

Granty: 

• Silke se vzorně starala o všechny možné granty. Upozornila výbor několikrát na 
probíhající lhůty. O grant na opravu památky by byl sice zájem, chybí nám však tzv. 
závazné stanovisko, projekt na konkrétní práce, nabídka od dodavatele apod. 

• Granty na konkrétní projekty: Silke opakovaně upozornila na nutnost podat granty na 
konkrétní projekty. Nepřišly však reakce – zřejmě v důsledku velkého vypětí na 
podzim 2008 a o velké projekty zatím nepožádáme. 

• Silke podala žádost o grant na kontinuální uměleckou činnost sboru. 
• Michal navrhl pro Silke zvláštní odměnu za obstarání grantů. Silke žádné peníze 

nechtěla. 
Granty 2008: 
Česko-německý fond budoucnosti 150 000
Praha 1 100 000
Magistrát 100 000 
Ministerstvo kultury   50 000
Velvyslanectví SRN   21 300
Unie českých pěveckých sborů     5 000
CELKEM 426 300 !!!

Dům: 

• Hofmanovi uklidili prach po broušení parket, za to jim výbor schválil mimořádnou 
odměnu 2 x 3 000 Kč. 

• Na Hlahol se obrátila firma TEM Invest, která má zájem o pronájem půd – 
zrekonstruovala by půdy, byla by tam nějakou dobu zdarma. 

• Adam Šprysl stále nevrátil klíč
• Na Hlahol se obrátila nájemnice pí Hrubá a hrubě se jí nelíbí, že zdražujeme nájemné. 

Michal odepsal velmi zdvořile něco ve smyslu, že předpisy jsou takové, jaké jsou, a že 
ji nenutíme tady bydlet. 



• Severská společnost prostřednictvím Aleše objednala koncert. Na poslední chvíli bylo 
třeba objednat pí Tománkovou do šatny, musela se dodatečně fakturovat částka 400 
Kč. Je třeba, aby nájmy byly organizovány z jednoho místa. 

• V Hlaholu neexistuje něco jako plán nouze, nevíme ani, kde jsou jaké vypínače.
• Výbor hledá domovníka – další vývoj viz zápis z prosince a ledna. 


